
Protokół Nr XVII/II
z XVII sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 29 września 2011 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 14:15
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str. 1
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str. 2-5
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
7. Wybory ławników na kadencję 2012-2015.
a) projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad głosowania tajnego przy wyborze

ławników,
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego,
c) przedstawienie opinii o kandydatach na ławników przez Przewodniczącego

Zespołu do wydania opinii o kandydatach na ławników,
d) głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w

Białymstoku,
e) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego

w Białymstoku,
f) głosowanie tajne sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w

Sokółce,
g) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego

w Sokółce.
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Sokółka na lata 2011-2016.
11. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy

Transgranicznej Po1ska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą
"Poprawa dostępności infrastruktury obszarów gospodarczych Gminy Sokółka i
Gminy Nowojaworsk".

12. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgraniczej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą



"Ochrona środowiska naturalnego poprzez inteligentne zarządzanie energią w
Gminie Sokółka i w Gminie Nowojaworsk".

13. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów
sportowo-rekreacyjnych w miejscowości Geniusze.

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia na terenie
Gminy Sokółka zespołu wychowania przedszkolnego.

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia opłaty
targowej.

16. Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Sokółki.
17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
18. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.!
Przewodniczący otworzył obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.
Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Radna J.Bieniusiewicz w związku z rozpatrzeniem przez Komisję Rewizyjną skargi Pana
Biziuka, wniosła o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawi skargi
na Burmistrza Sokółki jako punkt 17.
Radny W.Januszkiewicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad jako punkt 5 projektu
uchwały w sprawie przejęcia w zarządzanie na okres czterech lat drogi powiatowej 1297B 19-
Igryły-Zawistowszczyzna-19, w celu utwardzenia drogi bitumicznej.
Radny D.Matoszko zgłosił wniosek Komisji Finansów o zdjęcie z porządku obrad pkt. 15
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia opłaty targowej.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wniósł o zmianę nazwy punktu 11 na projekt uchwały w
sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Europa
Środkowa.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwały
w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska
i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego Systemu Zielonych Inwestycji
(GIS -Green Investment Scheme) Cześć 1) Zarządzanie energią w budynkach użyteczności
publicznej. Oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2012 roku pomocy finansowej
Powiatowi Sokólskiemu na realizacje inwestycji pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu
kołowego i pieszego na ulicach powiatowych (ul.Zabrodzie, ul.Górna, ul., M.Konopnickiej) w
m.Sokółka.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek radnej Bieniusiewicz o wprowadzenie do porządku projektu uchwały w sprawie
skargi na Burmistrza Sokółki.
Radni 13 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wniosek radnego Januszkiewicza.
Radca Prawna D.Kowalczyk zwróciła uwagę iż taki projekt uchwały nie może być przyjęty i
będzie to niezgodne z prawem.
Przewodniczący ogłosił 2 minuty przerwy.
Radny WJanuszkiewicz wycofał swój wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Matoszko o zdjęcie punktu 15 w
sprawie zmiany uchwały o opłacie targowej.
Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" zdjęli punkt 15.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Z-cy Burmistrza K.Szczebiota o zmianę
nazwy projektu uchwały z punktu 11.
Radni jednogłośnie przyjęli zmianę.



Wniosek Burmistrza Małachwieja o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał:
- w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego Systemu Zielonych
Inwestycji (GIS -Green Investment Scheme) Cześć 1) Zarządzanie energią w budynkach
użyteczności publicznej,
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt do porządku obrad.
- w sprawie udzielenia w 2012 roku pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu na realizacje
inwestycji pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu kołowego i pieszego na ulicach powiatowych
(ul.Zabrodzie, ul.Górna, ul., M.Konopnickiej) w m.Sokółka.
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt do porządku obrad.
Rada obradowała wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań kierunków

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
7. Wybory ławników na kadencję 2012-2015.
h) projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad głosowania tajnego przy wyborze

ławników,
i) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego,
j) przedstawienie opinii o kandydatach na ławników przez Przewodniczącego

Zespołu do wydania opinii o kandydatach na ławników,
k) głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w

Białymstoku,
l) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego

w Białymstoku,
m) głosowanie tajne sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w

Sokółce,
n) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego

w Sokółce.
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gmmy

Sokółka na lata 2011-2016.
11. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy

Transgranicznej Europa Środkowa.
12. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy

Transgraniczej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą
"Ochrona środowiska naturalnego poprzez inteligentne zarządzanie energią w
Gminie Sokółka i w Gminie Nowojaworsk".

13. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów
sportowo-rekreacyjnych w miejscowości Geniusze.

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia na terenie
Gminy Sokółka zespołu wychowania przedszkolnego.

15. Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Sokółki.
16. Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Sokółki.
17. Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie z Narodowego

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu



priorytetowego Systemu Zielonych Inwestycji (GIS -Green Investment Scheme)
Cześć l) Zarządzanie energią w budynkach użyteczności publicznej.

18. Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2012 roku pomocy finansowej
Powiatowi Sokólskiemu na realizacje inwestycji pn. Poprawa bezpieczeństwa
ruchu kołowego i pieszego na ulicach powiatowych (ul.Zabrodzie, ul.Górna, ul.,
M.Konopnickiej) w m.Sokółka.

19. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
20. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XVI Sesji Rady Miejskiej.
Ad,4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny Ł.Moździerski zapytał, odnośnie spółki ZZO Euro Sokółka co z umową która wygasła
i co z inwestycją związana z realizacja zakładu zagospodarowania odpadów. Zapytał również
o uliczkę odchodzącą od ul. Jana Pawła II czy jest możliwość zainstalowania lamp w tym
ciągu komunikacyjnym.
Radny J.Panasiuk zapytał odnośnie targowicy, dlaczego w niedziele odbywa się handel i czy
są uiszczane opłaty? Zapytał również o firmę Barter, podobno palił się węgiel, będą jakieś
kary i co będziemy robić w tej sytuacji?
Radny P.Kułakowski poprosił Burmistrza o zapoznanie rady o czynnościach, jakie urząd
podjął przy okazji zezwolenia na kontynuowanie pracy dla Spółki ZZO Euro Sokółka.
Radna E.Jakimik zapytała czy Burmistrz ma zamiar coś zrobić z informacją z mediów
odnośnie likwidacji Prokuratury Rejonowej w Sokółce. Zapytała również jakie działania Pan
podejmie i rozmowy ze Starostą żeby administracyjnie przez Wydział Ochrony Środowiska
Starostwa Sokólskiego rozwiązać zagrożenie mieszkańców Osiedla Buchwałowa i
pozostałych mieszkańców Sokółki. Zapytała również dlaczego w BlP nie ma przy tej kadencji
protokółów w wersji audio. Po raz kolejny zgłosiła również dziury przy sklepie Bliskim.
Radny P.Borowski zapytał w sprawie ZZO Euro Sokółka, kto z ramienia gminy Sokółkajest
w Zarządzie Spółki.
Radny A.Czaplejewicz zapytał również odnośnie ZZO Euro Sokółka, czy do dnia
dzisiejszego wspólnik w postaci Nowej Ekologii wskazał uwierzytelnione źródła
finansowania zakładu zagospodarowania odpadów. Czy firma Nowa Ekologia uregulowała
zobowiązania finansowe w stosunku do lokalnych przedsiębiorców do czego Pan Prezes się
zobowiązał publicznie.
Radny S.Sawicki zapytał Burmistrza Szczebiota odnośnie działań Transgranicznych na
modernizację Przedszkola Nr 4. Doszły do mnie informacje, że te przedszkole nie otrzymało
pozytywnej opinii przedstawicieli budowlanych odnośnie remontu przedszkola. Przedszkole
nadaje się do wyburzenia. Co Pan zamierza zrobić jakie są plany?
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz przypomniał zapytania z poprzednich sesji, gdzie
jeden z radnych pytał czy Budokrusz prawidłowo wydobywa kruszywo skoro nie ma planu
zagospodarowania przestrzennego. Odpowiedz była taka, że firma ma prawo zdjąć warstwę
wierzchnią a dopiero potem jak zostanie uchwalone studium mogą eksploatować złoże. Było
huczne otwarcie kopalni, kopalnia eksploatuje a studium dopiero mamy uchwalić dzisiaj. Czy
Budokrusz zgodnie z prawem wydobywa to kruszywo? Drugie pytanie związane z poprzednią
sesją. Okazało się, że jest wyrok sądu Pan Burmistrz powiedział, że Rady nie zapoznał gdyż
nikt o to nie pytał. Czy w tej chwili są prowadzone postępowania przez organy ścigania jeżeli
tak to przeciwko komu?



Radny J.Saciłowski zapytał odnośnie przetargu ogłoszone na dzień dzisiejszy dotyczącego
sprzedaży nieruchomości niezabudowanych przy ul.Dąbrowskiego i Białostockiej. Ile ofert
wpłynęło iczy przetarg do skutku doszedł?
Ad.S
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Burmistrz Stanisław
Małachwiej ( w zał. str.7-8)
Ad.6
Projekt uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta i gminy Sokółka.
Opinie Komisji:
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 9
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opmIa
pozytywna w zał. str. 10
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
11
Opinia Komisji Rolnictwa -opinia pozytywna w zał. str. 12
Przewodniczący udzielił głosu dla Projektanta Pana Jerzego Talagi.
Pan Jerzy Talaga Projektant wyjaśnił, że temat był wielokrotnie dyskutowany, było bardzo
dużo wniosków, które były wyjaśniane poprawiane wprowadzane oraz przez ostatnia rade
przyjęte, które wpłynęły w trakcie wyłożenia. Rada zajęła stanowisko, że wszystkie te uwagi
należy wprowadzić do Studium i to zostało wykonane. Uwagi głównie dotyczyły terenów
kruszyw, nowe tereny, które się pojawiły to poszerzone tereny na Janowszczyźnie, oraz z
innych uwag to wyznaczenie terenów zabudowy zagrodowej. Wiele uwag dotyczyło również
samej treści studium, więc wiele rzeczy zostało poprawionych w samej streści. Na Komisjach
Pan z Superbruku interweniował, że jego uwagi nie zostały do końca wykonana.
Sprawdziliśmy dokładnie i rzeczywiście były pewne linie które nie obejmowały pewnych
skrawków terenu. Jednocześnie Pan ten próbował wprowadzić w błąd gdyż składając uwagi w
2009 roku przedstawiono określone tereny w miedzy czasie uzyskał rok później koncesje na
następne tereny i pod tym szyldem usiłował przeforsować te sprawy. Kolejna kontrowersyjna
uwaga Państwa Dojlidów chodziło o przebieg bocznicy do terenów rozwojowych kruszyw.
Miała inny przebieg w poprzedniej wersji i przechodziła przez tereny Państwa Dojlidów,
uwaga była taka żeby przesunąć w lewo tą bocznice. Bocznica został przesunięta do granicy
Państwa działek. Państwo zarzucili ostatnio, że uwaga nie została spełniona, że dalej przecina
im złoże. Niestety Państwo wprowadza w błąd radę, dlatego że uwaga byłą składana w 2009
roku do wersji poprzedniego studium a teraz Państwo Dojlida kupili tą działkę, którą bocznica
przecina dokupili w 2010 roku. Jeśli chodzi o sprawę obwodnicy Sokółki. Musieliśmy się
oprzeć na przebiegach, które są w planie województwa i w tej chwili została podniesiona
ranga przebiegu obwodnicy w kierunku na Korycin. Ten odcinek czy będzie budowany czy
nie to trudno przewidzieć, dlatego że inwestycje drogowe różnie wychodzą w Polsce. A i tak
po budowie obwodnicy na pewno większość ruchu i tak będzie jechać po staremu.
Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do projektanta o omówienie punkt po punkcie
zmiany, które poprzednia rada przyjęła do studium.
Radna A.Czaplejewicz zwrócił uwagę że nie powinniśmy dyskutować o uwagach które
wpłynęło po wyłożeniu planu. Ale na posiedzeniu Komisji wyszło że Pan z Superbruku
twierdzi że złożył w trakcie procedury lokalizację nowych złóż i nie zaznaczono tych działek
w studium. Po przyjęciu studium przez radę firma na pewno zaskarży do wojewody bo
przesłanki będą. Poświęćmy 15 minut na przeanalizowaniu tych 14 poprawek.
Projektant Pan Jerzy Talaga omówił wszystkie zmiany, które zostały przyjęte przez
poprzednią rade.



Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz zapytał czy w dniu dzisiejszym może SIę zapIS
znaleźć ze proponujemy przeprojektowanie węzła zachodniego.
Projektant J.Talaga odpowiedział, że nie może się znaleźć taki zapis. Rada może podjąć
uchwałę na następnym posiedzeniu zmianę w studium i przeprojektowanie węzła
zachodniego.
Radna E.Jakimik zapytała odnośnie strony tekstowej str. 112 obszary dla których trzeba
sporządzić miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego ale są również obszary na
których nie przewiduje się w studium sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego dla tych terenów środkowej części gminy, Janowszczyzna, Słojniki, Igryły i
okolice.
Projektant Pan Jerzy Talaga wyjaśnił, że plany miejscowego zagospodarowania
przestrzennego sporządza się na wniosek zainteresowanego. Wskazane w studium plany do
sporządzenia to nie jest lista zamkniętą to zależy od rady i od wniosków osób
zainteresowanych.
Przewodniczący udzielił głosu osobom zainteresowanym.
Pan Jacek Warchoł Superbruk powiedział, że uwaga Superbruku nie zostały wyszczególnione
w tych 15 uwagach a uwagi Superbruku zostały po części przyjęte. Jakim cudem? Nie zostały
ujęte udokumentowane złoża na terenie Janowszczyzna II i Janowszczyzna IV a zostały
zakreślone tak jak to widział Projektant. Jak firma od 2007 roku składaliśmy kilkadziesiąt
wniosków o uwzględnienie naszych działek do wydobycia a traktuje się nas nie poważnie i
nie pozwala się nam na postępowanie według prawa i dokumentacji którą posiadamy.
Pan Bogusław Dojlida powiedział, że w 2006 roku kupili działki, które były przeznaczone
pod kopalnie żwiru według obowiązującego studium. Do projektowanego studium
zgłosiliśmy uwagi odnośnie przebiegu bocznicy. Prosiliśmy o poprowadzenie toru, aby nie
niszczyć naszego złoża uwaga została ta została uwzględniona podczas obrad sesji
poprzedniej kadencji. Teraz złożyliśmy pismo do Burmistrza o przesuniecie linii toru i że się
zgadzamy na umieszczenie toru na naszej działce przy granicy.
Pan Andrzej Waszczyński zwrócił uwagę na przebieg całej procedury, która były
przeprowadzone niedokładnie. Nie było by zbędnej dyskusji nad tymi zmianami które zostały
dokonane. Była za mała przejrzystość zrobiona nad procedura i dokumentami.
Radny P.Borowski zgłosił formalny wniosek o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Radni 11 głosami "za" przy 6 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 103/11

w zal. str. 19-21
Ad.7
Wybory ławników na kadencję 2012-2015.

a) projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad głosowania tajnego przy wyborze
ławników,

Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 104/11



b) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego,
Kluby Radnych zgłosili do składu Komisji Skrutacyjnych następujących radnych:
Radnego Dariusza Matoszko
Radnego Sławomira Sawickiego
Radnego Andrzeja Kirpsze
Radnego Wojciecha Januszkiewicza
Na przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wybrano Pana Sławomira Sawickiego
c) przedstawienie opinii o kandydatach na ławników przez Przewodniczącego Zespołu

do wydania opinii o kandydatach na ławników,
Przewodniczący Zespołu do wydania opinii o kandydatach na ławników Pan Jerzy
Kazimierowicz odczytał opinię ( w zał. str.24-26)
Przewodniczący Kazimierowicz ogłosił 20 minut przerwy.
d) głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Białymstoku,
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował radnych o sposobie głosowania a
następnie rozdał karty do głosowania tajnego.
Po podliczeniu głosów Komisja Skrutacyjna sporządziła protokół z głosowania, który
stanowi załącznik do uchwały.
e) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w

Białymstoku,
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż Rada Miejska w Sokółce dokonała wyboru
ławników do Sądu Okręgowego w Białymstoku w osobach:

1) Bandzińska Celina
2) Jastrzębowska Lucyna
3) Kropiwnicka Ewa
4) Kułakowska Agnieszka
5) Zaniewska Halina Genowefa

Uchwala Nr XVII/lOS/lI
w zal. str. 27-29

f) głosowanie tajne spraWIe stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w
Sokółce,

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował radnych o sposobie głosowania a
następnie rozdał karty do głosowania tajnego.
Po podliczeniu głosów Komisja Skrutacyjna sporządziła protokół z głosowania, który
stanowi załącznik do uchwały.
g) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego w

Sokółce.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, iż Rada Miejska w Sokółce dokonała wyboru
ławników do Sądu Rejonowego w Sokółce w osobach:
1) Czaplejewicz Helena
2) Kasiukiewicz Anna
3) Kosacki Mieczysław
4) Paszkowska Beata
5) Rećko Anna
6) Sidor-Żemajduk Anna
7) Tomaszczyk Andrzej
8) Tumiel Radosław



Uchwala Nr XVIII 106/11
w zal. str. 30-33

Ad.8
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku.
Dyskusji nie było.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2011 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 34
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
35
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwalę Nr XVIII 107/11

w zal. str. 36- 48
Ad.10
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2011-2016 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 49
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
50
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 108/11

w zal. str. 51-61
Ad. 11
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgranicznej Europa Środkowa przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
62
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. 63
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 109/11

w zal. str. 64
Ad.12
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku w ramach Programu Współpracy
Transgraniczej Polska-Białoruś-Ukraina w latach 2007-2013 pod nazwą "Ochrona



środowiska naturalnego poprzez inteligentne zarządzanie energią w Gminie Sokółka i w
Gminie Nowojaworsk" przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
65
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.66
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 110/11

w zal. str. 67
Ad.13
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia obiektów sportowo-
rekreacyjnych w miejscowości Geniusze przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof
Szczebiot.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.68
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
69
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 111/11

w zal. str. 70

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia na terenie Gminy Sokółka
zespołu wychowania przedszkolnego przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu- opinia pozytywna w zał. str.
71
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 112/11

w zal. str. 72
Ad.1S
Projekt uchwały w spraWIe skargi na Burmistrza Sokółki-skarga Pana Stanisława
Kowalewskiego przedstawiła Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga
Bieniusiewicz.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 113/11

w zal. str. 73



Ad.16
Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Sokółki - skarga Pana Janusza Biziuka
przedstawiła Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jadwiga Bieniusiewicz.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę na powtarzające się błędy proceduralne popełniane przez
Burmistrza i pracowników administracji.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 114/11

w zal. str. 75
Ad.17
Projekt uchwały w sprawie złożenia wniosku o dofinansowanie z Narodowego Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego Systemu
Zielonych Inwestycj i (GIS -Green Investment Scheme) Cześć 1) Zarządzanie energią w
budynkach użyteczności publicznej przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Infrastruktur, ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str. 76
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 115/11

w zal. str. 79
Ad.18
Projekt uchwały w sprawie udzielenia w 2012 roku pomocy finansowej Powiatowi
Sokólskiemu na realizacje inwestycji pn. Poprawa bezpieczeństwa ruchu kołowego i pieszego
na ulicach powiatowych (ul.Zabrodzie, ul.Górna, ul., M.Konopnickiej) w m.Sokółka
przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Opinia Komisji Infrastruktur, ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str 80
Radny S.Sawicki poprosił o wyjaśnienie co powiat sokólski ma zamiar zrobić z tymi ulicami i
kiedy będzie realizowana ta inwestycja?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że w planie jest ułożenie chodników w tych miejscach
gdzie tego nie ma na ul.Konopnickiej po obu stronach, wydłużony odcinek drogi w kierunku
Słojnik o 190 metrów. Na ul.Górnej tak samo i na ul.Zabrodzie na części nowa nakładka i
chodnik po prawej stronie w kierunku zabrodzia.
Radny S.Sawicki przypominał, że kiedyś był pomysł zrobienia mini obwodnicy po tych
ulicach czy ten plan znalazł by się w tym wniosku składanym przez powiat.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że nie należy łączyć tych dwóch planów. Jeśli są
możliwości pozyskania środków z zewnątrz to nie należy polemizować, bo jedno drugiemu
nie przeczy.
Radna lBieniusiewcz
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XVIII 116/11

w zał. str. 82



Ad. 19
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot odnośnie pytania Pana Sawickiego w sprawie
Przedszkola Nr 4 jest to nieprawda, termomodernizacja przedszkola znalazła się w
dzisiejszym projekcie uchwały.
Burmistrz Stanisław Małachwiej na zapytanie radnych odnośnie ZZO Euro Sokółka wyjaśnił.
Że po podjęciu decyzji że spółka dalej funkcjonuje to dało dla Burmistrza działania w takim
kierunku żeby wspierać nadal tą spółkę. W pierwszej kolejności z dniem 30 września
wypowiedzenie umowy dzierżawy zostanie cofnięte z dniem 30 września. Spółka będzie dalej
funkcjonowała i będziemy monitorowali to na bieżąco. Poprosiliśmy spółkę o
ustosunkowanie się co do realizacji umowy, co do konkretnych zapisów. Było m.in. zapytanie
o ilości śmieci, która wjechała na zakład od momentu dzierżawy do tego momentu. Do
umowy dzierżawy był harmonogram oraz zapisy dotyczące maksymalnego rocznego
magazynowania odpadów. Nie otrzymaliśmy odpowiedzi, co do ilości odpadów. Odnośnie
źródeł finansowania, Nowa Ekologia nie wskazała żadnych źródeł finansowania. Odnośnie
uregulowania zobowiązań wobec przedsiębiorców to nic o tym nie wiadomo. Odnośnie
reprezentanta w zarządzie z gminy Sokółka to na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma. Na
najbliższym zarządzie takie wskazanie będzie, jeśli znajdę taka osobę. Spółka rozpoczęła
rekultywacje starego wysypiska, wczoraj odbyła się kontrola przez pracownika Urzędu
Miejskiego. Protokół przedstawiony przez pracownika wychodzi, że wszystko odbywa się
zgodnie z założeniami decyzji o rekultywacji. Odnośnie lampy na ul. Jana Pawła II
sprawdzimy ten teren. Na zapytanie radnego Panasiuka odnośnie handlu w niedziele na
targowicy odpowiedział, że Burmistrz takich uwag nie otrzymał, ani od mieszkańców ani od
Proboszcza tej parafii. Odnośnie firmy Barter odpowiedział, że było zdarzenie samozapłonu z
ogniem otwartym, który mógł spowodować wybuch gazu. Z zapewnień Prezesa wynika że
będą ograniczać ilość węgla na tym terenie ale również mówią że wybudują dodatkowej
bocznicy do przeładunku z wagonu na wagon.
Sekretarz Zbigniew Tochwin odnośnie zapytania radnej Jakimik odpowiedział, że nagrywanie
przebiegu sesji jest przeznaczone głównie do sporządzania protokołu. Umieszczaliśmy te
nagrania, ale zaprzestaliśmy ze względu na ochronę danych osobowych, bo nie jesteśmy w
stanie tak przetworzyć tego nagrania żeby chronić te dane.
Burmistrz Stanisław Małachwiej odnośnie odcinka przy sklepie Bliskim jak na razie będzie
podsypywać i postaramy się jak najszybciej poprawić ten odcinek. Odnośnie zapytania
Przewodniczącego odpowiedział, że skoro było oficjalne otwarcie to musi być wszystko
zgodne z prawem, ale zostanie to sprawdzone. Odnośnie postępowań prowadzonych przez
organy ścigania to wielokrotnie Prokuratura prosiła nas o dokumenty dotyczące ZZO Euro
czy remontu chodnika na drodze S-19 ale nie wiemy co dalej się z tym dzieje. Odnośnie
przetargu na działki przy uLDąbrowskiego i Białostockiej była jedna oferta PSS Jaskółka i
sprzedano ta działkę za kwotę wystawioną do sprzedaży. Z operatu szacunkowego
wychodziło ponad 400 tys. zł. Burmistrz ma prawo do poniesienia wartości nieruchomości.
Z-ca K.Szczebiot dodał, że kwota w przetargu była 800 tys. zł., postąpienie 10 % a więc
mamy 900 tys. zł. netto, plus podatek.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie likwidacji Prokuratury w Sokółce nikt tego nie konsultował
z Burmistrzem te decyzje zapadają wyżej.
Radny WJanuszkiewicz wyjaśnił odnośnie firmy Barter odpowiedział że PKP Cargo jest w
stanie przewieść każda ilość.
Radny WJanuszkiewicz podziękował w imieniu mieszkańców Zasitowszczyzny, Igrył i
Maślanki gdyż wczoraj ukazał się przetarg na plac zabaw.
Radny S.Sawicki zadał pytania odnośnie firmy Barter, żeby Burmistrz zadał je dla Zarządu
firmy Barter:



l) Kiedy i kto wykonywała badania środowiskowe dla firmy Barter?
2) Proszę o przedstawienie planu ewakuacyjnego na wypadek pożaru lub

wybuchu.
3) Proszę o pokazanie dróg ewakuacyjnych z oświetleniem awaryjnym l z

możliwością ewakuacji ludzi z budynków.
4) Przedstawienie osób odpowiedzialnych za przeszkolenie pracowników

odnośnie ppoż. i kto tą firmę obsługuje tą firmę pod względem ochrony ppoż.
5) Kiedy i kto przeprowadzał jakiekolwiek szkolenia pod względem ppoż. wśród

pracowników i czy pracownicy wiedzą co mają robić w razie pożaru, wybuchu
czy zagrożenia ppoż.

Ad.20
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza, aby jak najszybciej przekazać radnym projekt
uchwały budżetowej na 2012 rok.
Radny 1.Panasiuk zaprosił wszystkich radnych w imieniu OSP w Starej Kamionce na 16
października na uroczyste wręczenie sztandaru i poświęcenie samochodu.
Radna 1.Bieniusiewicz zapytała donośnie wyroku sądu, który rozwiązuje spółkę, czy Nowa
Ekologia sprzeciw przegrała?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że Nowa Ekologia miała takie prawo do wniesienia
sprzeciwu i to dokonała. Innej decyzji sad nie może podjąć gdyż nie ma jednego z warunków
spełnionego nie ma zgody rady. Wyrok staje się ważny, gdy jest prawomocny.
Radny S.Sawicki zapytał odnośnie składu komitetu protestacyjnego, który zbiera podpisy za
budowa obwodnicy i budowa wiaduktu.
Radny W.Bieszczad wyjaśnił, że wyszła inicjatywa społeczna. Jak na dzień dzisiejszy nie
wiemy kto wygra wybory ale po wyborach będzie podejmować wszelkich starań aby sobie
przypomnieli, że tu też ludzie mieszkają.
Radna J.Bieniusiewicz zwróciła uwagę, że pomysłodawców budowy wiaduktu byłam ja a nie
została powołana w skład komitetu.
Radny W.Bieszczad wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy nie ma składu komitetu.
Przewodniczący Rady udzielił głosu dla Prezesa ZZO Euro Sokółka Krzysztofa Iwanickiego.
Krzysztof Iwanicki ponowił zaproszenie na składowisko odpadów po obradach sesji.
Rozpoczęliśmy prace na starym wysypisku, uzyskaliśmy uzgodniony raport z RDOŚ na
podstawie której oczekujemy na decyzje środowiskową i na podstawie tej decyzji otrzymamy
pozwolenie na budowę. Nadal prowadzimy audyt finansowy. Co do inwestora to mamy
takiego nawet kilku potencjalnych inwestorów.
Burmistrz S.Małachwiej zadął pytanie jaka ilość odpadów wpłynęła od momentu
wydzierżawienia terenu do dnia dzisiejszego.
Krzysztof Iwanicki odpowiedział, że ilość ta na pewno nie przekroczyła ilości określonej w
umowie dzierżawy i nie przekroczy do końca roku. Informacja o ilości odpadów jest
przygotowana i wpłynie do Urzędu w dniu jutrzejszym.
Burmistrz S.Małachwiej zapytał o ile zwiększył się strumień odpadów?
Krzysztof Iwanicki odpowiedział, że średni strumień odpadów utrzymuje się na tym samym
poziomie od początku roku jest to około 4 tys. ton miesięcznie.
Burmistrz S.Małachwiej zapytał za miesiąc wrzesień na dobę ile przyjmowanych jest
odpadów.
Krzysztof Iwanicki odpowiedział, że do 24 września wpłynęło do nas około 4200 ton
odpadów.
W zwią
Protok ,
Joann

czerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.
Przewodniczył
Jerzy Ka erowicz


